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Z á p i s č.9 

z jednání Exekutivy Jihomoravského krajského svazu házené dne 22.09.2014 

Přítomni : Ing. Antonín Levíček, Ing. Milan Letev, Lenka Kristová, Zdeněk Teller, 

                   RNDr. Jiří Konicar, Bc. Jiří Obršlík 

Hosté : Ladislav Kocáb 

 

a/Problematika Exekutivy : 

- Ing. Antonín Levíček podal zprávu o výsledku jednání Rady Jihomoravského 

krajského orgánu ČUS, dotace na rozvoj talentované mládeže na rok 2015 

od Jihomoravského krajského úřadu nebyla dosud přiznána a není proto rozhodnuto 

o jejím rozdělení na jednotlivé sportovní svazy, finanční prostředky určené 

na přípravu krajských družstev na Olympiádu mládeže v roce 2015 nebyly rovněž 

dosud rozděleny a zatím s nimi disponuje Krajský úřad, předseda JmKO ČUS pan 

Blaha byl proto pověřen, aby situaci na Krajském úřadě prověřil a dohodl způsob 

rozdělování těchto finančních  prostředků 

 

 

b/Problematika soutěžní komise : 

- soutěže v Jihomoravském kraji byly již zahájeny, RNDr. Konicar vznesl připomínku, 

že v „Rozpisu soutěží“ chybí adresář rozhodčích z jiných krajů, bylo dohodnuto, že 

Bc. Jiří Obršlík  oznámí na webových stránkách odkaz, kde je možné, adresy těchto 

rozhodčích hledat 

 

- byly projednány námitky oddílů k systému provádění lékařských prohlídek, 

rozhodnutí – „lékařské prohlídky je nutno provádět podle platných směrnic bez 

možností udělování výjimek“ 

 

c/Problematika komise mládeže : 

- Lenka Kristová podala zprávu o výsledku semináře garantů a mladých rozhodčích pro 

miniházenou, seminář absolvovalo 22 garantů a 59 rozhodčích mini (věk 13-15 let), 

akce byla úspěšná 

 

- pracovnice AŠSK paní Strouhalová požádala JmKSH prostřednictvím pí Kristové 

o finanční výpomoc při konání propagačního turnaje škol v házené, který se bude 

konat koncem října 2014 (zatím přihlášeno 7 škol), jedná se o možnost úhrady nájmu 

sportovní haly, delegování a zaplacení rozhodčích, žádost byla jednomyslně schválena 
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d/Problematika komise rozhodčích : 

 

- seminář rozhodčích pro řízení soutěží ročníku 2014-2015 v Jihomoravském kraji 

proběhl dne 06.září 2014, licenční poplatky uhradili všichni přihlášení rozhodčí (bylo 

vybráno celkem 6400,-Kč) 

 

 

e/Problematika komise Rozvoje : 

- Bc. Jiří Obršlík požádal o uvolnění z řízení soutěže školních lig, protože bude 

sestavovat a připravovat krajské družstvo chlapců na “Olympiádu mládeže“ v roce 

2015, bylo dohodnuto, že školní ligy bude řídit Lenka Kristová 

 

- Bc. Jiří Obršlík zajistí, aby na webových stránkách JmKSH byly uváděny výsledky 

jednání DK 

  

 

 

Příští schůze Exekutivy JmKSH  se bude konat v pondělí 20.10.2014 v 16:00 hod. v restauraci 

Vegas Club.                                                                                        

 

Zapsal: RNDr. Jiří Konicar 

           


